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Protokół Nr 15/20 

z posiedzenia Komisji Kultury, Turystyki, Ochrony Dziedzictwa Narodowego, 

Pomocy Społecznej i Pomocy Osobom Niepełnosprawnym  

 w dniu 22 września 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Krzysztof Żukowski     - Przewodniczący 

2. Magdalena Górnecka  – Członek  

3. Waldemar Pszczółkowski – Członek 

4. Waldemar Pyracki  – Członek 

5. Waldemar Słupski  – Członek 

6. Robert Stasiukiewicz  – Członek 

7. Jacek Zieliński   – Członek 

 

oraz  

p. Jacek Kosmala – Burmistrz Nidzicy 

p. Joanna Krystkiewicz - Hablutzel – Kierownik Wydziału GMKR 

zaproszeni goście zgodnie z listą obecności 

 

Obrady otworzył radny Krzysztof Żukowski Przewodniczący Komisji.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Kontynuacja analizy działalności świetlic wiejskich w Bartoszkach, Orłowie i 

Bolejnach. 

2. Analiza i podsumowanie prac NOK w okresie od marca do sierpnia 2020 r. - pod 

kątem formy edukacji artystycznej, działalności kół zainteresowań, zmian w budżecie. 

Omówienie planów inwestycyjnych NOK w związku z przyznaniem dodatkowych 

środków. 

3. Analiza materiałów na XXX sesję Rady. 

4. Sprawy różne, wnioski, pisma. 

 

Ad. 1 

 Komisja kontynuowała omawianie tematu działalności świetlic wiejskich w m. 

Orłowo, Bolejny i Bartoszki. Pani Dyrektor MOPS wyjaśniła, że z przyczyn demograficznych 

ilość dzieci uczęszczających do ww. świetlic znacznie zmalała. Poza tym w Bartoszkach 

budynek świetlicy jest w złym stanie.  

Po wysłuchaniu opinii przedstawionej przez Dyrektor MOPS oraz zaproszonych sołtysów, 

radni przychylili się do propozycji przekazania świetlicy w Orłowie w zarząd lokalnym 

organizacjom pozarządowym, w przypadku świetlicy w Bolejnach koordynacji jej pracy  

i organizacji personalnej ze świetlicą w Łynie z pomocą wolontariuszy. Poruszony został 
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również temat zniszczonego wjazdu na teren świetlicy w Orłowie. Radni zwrócili się  

z wnioskiem do Burmistrza o naprawę ww. wjazdu przez PUGK. Komisja zwróciła również 

uwagę na konieczność wybudowania chodnika między miejscowościami Żelazno i Bolejny  

w celu zwiększenia bezpieczeństwa dzieci uczęszczających za zajęcia świetlicowe.  

 

Przerwa 5 min. 

Po przerwie. 

 

Ad. 2 

 Działalność Nidzickiego Ośrodka Kultury w okresie pandemii oraz trwającego 

remontu zamku omówił Dyrektor jednostki p. Paweł Bukowski. W najbliższym czasie NOK 

wraca do prowadzenia zajęć kulturalnych. Planowane jest wprowadzenie nowych zajęć: 

teatralnych, rzeźbiarstwa, grafiki komputerowej.  

 Radni wysoko ocenili wkład pracy w stworzoną nową stronę internetową biura 

Informacji Turystycznej.  

W trakcie dyskusji nawiązał się temat dostępności do zamku dla osób 

niepełnosprawnych, niezbędnego remontu alejek wokół zamku, odnowienia pomnika Jagiełły. 

 Ponadto p. Dyrektor poinformował o zakupie sprzętu nagłaśniającego i sceny 

mobilnej.   

 Komisja otrzymała również informację o zajęciach artystycznych, które będą 

prowadzone na świetlicach w szkołach.  

 

Ad. 3 

Komisja analizowała uchwały w sprawach: 

1/ zmian w budżecie Gminy Nidzica na 2020 r.; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nidzica 

na lata 2020-2036; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3/ wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Miejskie Wodociągi i 

Kanalizacja Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Nidzicy na podwyższenie jej 

kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4/ udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu z 

przeznaczeniem na utrzymanie Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5/ wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2020-2024; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Sportowa); 
W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica 

(ul. Narutowicza); 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Grunwaldzka); 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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9/ wyrażenia zgody na zbycie na rzecz użytkownika wieczystego nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Nidzica (ul. Pawia); 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

10/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

12/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 

lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

11/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Nidzica 

(ul. Działdowska);  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

13/ uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

gruntową nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

14/ wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 
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Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

15/ procedury opracowania Kalendarza Imprez w Gminie Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

16/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na czas oznaczony do 3 lat; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

17/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na czas oznaczony do 3 lat 

(ul. Konopnickiej); 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

18/ rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nidzicy; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

19/ rozpatrzenia petycji zgłoszonej przez Zjednoczenie Chrześcijańskich Rodzin. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 2  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4 

Komisja analizowała otrzymane pisma i wnioski.  

Komisja przyjęła sprawozdania z działalności spółek gminnych: MWiK oraz PUGK 

za 2019 r. oraz zapoznała się z planami inwestycyjnymi spółki wodociągowej.  
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W sprawie protestu kilku sołtysów gminy Nidzica przeciwko planowanej inwestycji 

przez austriacką firmę Binderholz Komisja uznała, że z wszelkimi opiniami należy wstrzymać 

się do czasu spotkania z inwestorem, które planowane jest w październiku.   

Komisja wypracowała również stanowisko w sprawie zasadności przeznaczenia do 

sprzedaży w trybie bezprzetargowym części nieruchomości położonej przy ul. Tatarskiej, 

zabudowanej stacją autogazu. Z wnioskiem o wykup zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. 

Po analizie tematu radni postanowili przeprowadzić konsultację z wnioskującym  

w sprawie planów zagospodarowania wnioskowanego terenu.  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Stanowisko przyjęto.  

   

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji o godz. 11.05 zamknął obrady. 

 

Protokółował:         Przewodniczył: 

Dorota Moszczyńska       Przewodniczący Komisji 

         /-/ Krzysztof Żukowski 

 

 


